
Protokół nr V/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 09 października 2024 r. w godz. 1000 - 1140 

w  Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr Jańczak  o godzinie 1000 otworzył V Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na V Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

V Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej, 
6. Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół i przedszkoli 

w Gminie Poniec oraz informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy Poniec w roku szkolnym 2023/2024, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o., 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w Poniecu, 

12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, 

ze środków budżetu gminy dla spółek wodnych, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

14. Wolne wnioski i zapytania, 

15. Zakończenie. 

 

Burmistrz Jacek Widyński zabrał głos w sprawie dodania do porządku obrad punktu 

związanego z podjęciem uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił radnych o głosowanie w sprawie wprowadzenia 

dodatkowego punktu oraz przyjęciu nowego porządku obrad. 

Radni jednomyślnie przegłosowali wprowadzenie nowego punktu oraz przyjęcie nowego 

porządku obrad : 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej, 
6. Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół przedszkoli 

w Gminie Poniec oraz informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Poniec 
w roku szkolnym 2023/2024, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o., 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w Poniecu, 

12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, 

ze środków budżetu gminy dla spółek wodnych, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 



14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

15. Wolne wnioski i zapytania, 

16. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

Pkt. 3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania radnych, 

 

Radna Łucja Markowska przedstawiła interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie 

naprawy barierek bezpieczeństwa na zakrętach drogi powiatowej. 

 

Radna Łucja Markowska przedstawiła również interpelację do Starostwa Powiatowego w 

sprawie odnowy znaków drogowych przy drodze powiatowej. 

 

Radny Grzegorz Karaś przedstawił interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie naprawy 

fragmentu powierzchni na drodze powiatowej w Śmiłowie. 

 

Radny Grzegorz Karaś złożył interpelację do Starostwa Powiatowego w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na drodze powiatowej w Śmiłowie. 

 

Pkt. 5  Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej, 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z IV Sesji 

Rady Miejskiej.  

 
Pkt. 6 Wysłuchanie informacji o działalności dydaktyczno-wychowawczej szkół przedszkoli w 
Gminie Poniec oraz informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Poniec w roku 
szkolnym 2023/2024, 
 
Dyrektor Przedszkola Samorządowego w Poniecu Natalia Kasprzak przedstawiła informację z 

działalności wychowawczo – dydaktycznej Przedszkola w roku 2023/2024. 



Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Poniecu Ryszard Godziewski przedstawił informację z 

działalności wychowawczo – dydaktycznej Szkoły w roku 2023/2024. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Żytowiecku Mariusz Kędzierski przedstawił informację z 

działalności wychowawczo – dydaktycznej Szkoły w roku 2023/2024. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych w Gminie Poniec za rok szkolny 2023/2024. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Dariusz Kieliś zapytał, w jakim stanie są na chwilę obecną sale w przedszkolu w Poniecu. 

Dyrektor Przedszkola Natalia Kasprzak odpowiedziała, że niektóre są już odświeżone , a 

niektóre nadal wymagają odświeżenia. 

Radny Dariusz Kieliś zapytał także Dyrektora SP Poniec na czym polegać będą sale escape -

roomu. 

Dyrektor SP Poniec Ryszard Godziewski odpowiedział, że sale będą przygotowywane 

tematycznie do zagadnień, jakie są omawiane w określonym czasie przez uczniów oraz będą w 

nich zawarte różne zagadki do rozwiązania. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 10 min przerwy. 

Pkt. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych ( 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu) podjęła  

uchwałę nr V/38/2024 



w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2024, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 
 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Dariusz Kieliś zapytał, ilu jest obecnie obywateli Ukrainy na terenie Gminy Poniec. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że trudno jednoznacznie określić. Przedsiębiorcy, 

którzy zatrudniają obywateli Ukrainy prowadzą dużą rotację, przez co podanie konkretnej 

liczby jest na chwilę obecną niemożliwe. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji, następnie poprosił radnych 

o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr V/39/2024 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 9  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 



Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr V/40/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o., 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o., 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr V/41/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Finadvice Polska 

1, Sp. z o.o., 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

położonej w Poniecu, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Burmistrza Jacka Widyńskiego o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Burmistrz Jacek Widyński przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr V/42/2024 

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości położonej w Poniecu, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 



 

Pkt. 12  Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, 

ze środków budżetu gminy dla spółek wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania 

dotacji i sposobu jej rozliczania, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Łukasza Białka o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Łukasz Białek przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr V/43/2024 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowych, ze środków budżetu 

gminy dla spółek wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 

rozliczania 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr V/44/2024 

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 14 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Odpowiedź na interpelację J. TWARDY 



 

Pkt. 15 Wolne wnioski i zapytania, 

 

Radny Albert Sierakowski poinformował, że nadal nie otrzymał odpowiedzi na złożoną do 

Komendy Powiatowej Policji interpelacji. 

 

Radny Dariusz Kieliś poinformował radnego powiatowego o coraz większej ilości 

pojawiających się dziur na drodze powiatowej w kierunku Bojanowa. 

 

 Radny Powiatowy Maciej Malczyk poprosił o dokładne składanie informacji gdzie pojawiają 

się dziury. 

 

Radna Łucja Markowska poprosiła o załatanie dziur na drodze powiatowej Łęka Wielka – 

Bielawy. 

 

Radna Adriana Perska poinformowała, że na ulicy Gostyńskiej ( przy posesji nr 1) widoczne 

jest zagrożenie dla ruchu – piesi mimo obowiązującego zakazu poruszają się po bardzo wąskim 

chodniku. 

 

Burmistrz Jacek Widyński zawiadomił, że problem widziany był już kilka lat temu i zostały 

wprowadzone odpowiednie znaki oraz wyznaczone przejścia inną częścią drogi. Nie mamy 

wpływu na tych, którzy nie przestrzegają zakazów. 

 

Pkt. 16. Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w V Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1140 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Jagoda Klimasz        Piotr Jańczak  
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


